

探索新加坡

EXPLORE SINGAPORE

4天3晚
3 nights package
HK\$5,199+

安心出遊特別安排 Special Arrangement



來回新加坡樟宜機場
專車接送
Private Singapore
Airport Transfer



酒店全部獲
SG CLEAN 認證
SG CLEAN Certified Hotel



彈性安排
免費更改旅遊日期
Flexible Amendment of
Departure Date



代辦預約香港及新加坡兩地
PCR檢測服務
Appointments for Certified PCR
Test in HK & SG

訂購日期及酒店入住日期：即日起至2021年12月31日 Booking and hotel stay period: From now until 31 December 2021

來回機票 + 3晚酒店住宿 Roundtrip Air ticket + 3 nights hotel accommodation	早餐 Breakfast	每位佔半房 Twin Sharing per person (HK\$)	延長住宿 每晚每房 Extension per room per night (HK\$)
4星級酒店 4-star Hotels ★★★★★			
One Farrer Hotel - 鄰近 Farrer Park MRT  額外禮遇：第一晚包晚餐及午餐盒 Bonus: Packed dinner & lunch are included for the first night	✓	5,199	1,160
YOTEL Singapore - 鄰近 Orchard MRT	✓	5,399	1,280
Carlton Hotel* - 鄰近 City Hall MRT	✓	5,399	1,280
Oasia Downtown - 鄰近 Tanjong Pagar MRT	✓	5,599	1,340
Orchard Hotel* - 鄰近 Orchard MRT	✓	5,599	1,340
5星級酒店 5-star Hotels ★★★★★			
Fairmont Singapore* - 鄰近 City Hall / Esplanade MRT	✓	5,999	1,640

*最多3位成人 / 2位成人及1位小童，價目歡迎查詢。Maximum 3 adults or 2 adult with 1 child, please quote for the price.

旅遊套票包括：

- 新加坡航空來回香港至新加坡經濟客位機票
- 3晚四至五星級酒店住宿連每日早餐
- 來回新加坡樟宜機場專車接送

Package Include:

- Roundtrip Economy Class ticket by Singapore Airlines
- 3-night 4-5 stars hotel accommodation with daily breakfast
- Roundtrip private airport transfer

自選增值服務 Optional Add-on Service

代辦預約香港及新加坡出發前PCR檢測服務連檢測費用

Appointments for Pre-departure Certified PCR Test in Hong Kong & Singapore

+ HK\$1,790
每位 per person

- 須於起飛前72小時內採集樣本
- 香港檢測服務由香港體檢及醫學診斷中心提供，可選擇測試套裝送至府上(偏遠地區及離島須另繳附加費)
- 新加坡檢測服務由Fullerton Healthcare Group / Raffles Hospital 提供
- 不包括抵步新加坡及香港機場後的PCR檢測，須於指定網站自行預約及繳費

- Specimen should be collected within 72 hours before departure.
- HK PCR test service is provided by Hong Kong Health Check, testing kit could be couriered to your home address, with surcharge for remote area or outlying islands.
- SG PCR test service is provided by Fullerton Healthcare Group / Raffles Hospital.
- The post-arrival PCR test in both HK & SG airport are not included. Please book and pay directly on specified website.

八折 20% Off

藍十字旅遊保險

包括2019冠狀病毒病保障及高達HK\$1,000,000醫療費用保障

Blue Cross Travel Insurance

with maximum coverage of HK\$1,000,000 for COVID-19-related medical treatment and

機票附加費 (每位每程) Booking Class Upgrade Surcharge (per person per way)

訂位代號 Booking Class	有效期 Validity	成人 Adult (HK\$)	小童 Child (HK\$)
K	1 month	減 \$650	減 \$450
V	1 month	減 \$350	減 \$250
N / Q	1 month	基本訂位代號 Package booking class	
W	3 months	+ \$400	+ \$300
H	3 months	+ \$880	+ \$680
M	3 months	+ \$1,480	+ \$1,080

升等至優選經濟艙或商務艙 (每位來回程) Cabin Upgrade Surcharge (Roundtrip per person)

P - Premium Economy	1 month	+ \$2,480	+ \$1,780
D - Business	1 month	+ \$7,880	+ \$5,780
U - Business	3 months	+ \$14,280	+ \$10,580

備註：

- 套票為最少2位成人成行，必須全程同行及一同辦理登機手續。航班編號、時間及/或機種如有更改，將不另行通知。
- 費用不包括所有機票稅項及HK\$30服務費。
- 以上酒店星級及房種資料只供參考。
- 如入住酒店後收到抵步後PCR檢測結果呈陽性，酒店將會直接向客人收取消毒及清潔費 SGD200-1,000，視乎個別酒店而定。
- 套票包括的旅遊平安保險不包括個人意外受傷、醫療費用及緊急援助服務；香港旅遊業議會建議旅客出發前按個人需要購買綜合旅遊保險。
- 套票受其他細則及條款限制。價目及細則如有任何更改，恕不另行通知。
- 訂位時需繳付不設退款之套票全費，有關費用只會於機位或酒店未能確定時方獲退還。
- 已確定之機票及酒店套票，如須更改或取消，須按實際出票日期之機票及酒店相關條款而定。
- 其他條款及細則適用。

Remarks:

- Package is valid for minimum 2 adults traveling together for whole journey & check-in together for all flights. Type of aircraft and flight no. are subject to change without prior notice.
- All taxes & HK\$30 service fee are not included.
- Hotel star rating and room category are for reference only.
- In case a positive result of the arrival PCR test is received after check-in, the respective hotel impose a cleaning and disinfecting fee (charges varies from SGD200-1,000) payable directly to the hotel.
- The group insurance does not cover such important areas as personal injuries, medical expenses and emergency assistance services. The Travel Industry Council of HK recommends that all traveler to purchase comprehensive travel insurance before journey.
- A NON-REFUNDABLE DEPOSIT of 100% of package price is required at time of booking. This package is only refundable when flights or hotel accommodation cannot be confirmed.
- For any amendment or cancellation of the confirmed booking, please refer to the Terms & Conditions of the issued ticket and hotel booking.
- Other Terms & Conditions apply.

2870 8788

info@singaporeair-holidays.com

九龍尖沙咀麼地道1-3號德拓大廈2樓
2/F, Yes & Right House, 1-3 Mody Road, Tsim Sha Tsui, KL